
Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych 

w okresie od 29 listopada 2019 r. do 20 grudnia 2019 r. 

Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1.W dniu 3 grudnia r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą  

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej w Prudniku podjęte 

na XVII sesji Rady w dniu 28 października 2019 r., celem przekazania ich do Wojewody Opolskiego  

i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.  
 

2. W dniu 3 grudnia 2019 r. zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym 

przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone na 

XVII sesji Rady Miejskiej w dniu 29 listopada 2019 r.  

11 grudnia 2019 r. przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania, które złożone zostały  

w okresie międzysesyjnym. 

 

3. 5 grudnia  2019r – uczestniczyłam w promocji książek Marcina Husaka ”Franklowie i Pinkusowie – 

ocalałe dziedzictwo: i Michała Vyhlidala „Flemmichowie i Schielowie” – tekstylne dziedzictwo” 

4. 6 grudnia 2019r – uczestniczyłam w otwarciu Jarmarku Bożonarodzeniowego w Prudniku 

5. 9 grudnia 2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo dotyczące zapytania do uchwały nr XVII/308/2019 

Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 listopada  2019 r. Odpowiedź udzielona została 10 grudnia.  

5. W dniu 10 grudnia r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą  

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej w Prudniku podjęte 

na XVIII Sesji Rady w dniu 9 grudnia 2019 r., celem przekazania ich do Wojewody Opolskiego  

i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.  

 

6. 12 grudnia 2019 r. do  Biura Rady wpłynęły pisma od Wojewody Opolskiego dotyczące uchwał nr 

XVII/303/2019 Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Prudniku oraz nr XVII/304/2019 w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej. Odpowiedzi 

zostały udzielone 16 i 17 grudnia. 

7. 12 grudnia 2019 r. – uczestniczyłam w świątecznym spotkaniu z Prudnicką Radą Seniorów  

8. 13 grudnia 2019 r. – uczestniczyłam w recitalu Artura Gancarza upamiętniającym rocznicę wybuchu 

stanu wojennego 

9. 17 grudnia 2019 r. – Radę Miejską w Prudniku reprezentował wiceprzewodniczący Edward Mazur na 

spotkaniu z okazji pierwszej rocznicy działalności Klubu Senior+ w Prudniku 

10. 18 grudnia 2019r – w koncercie Bożonarodzeniowym w Zespole Szkolno – Przedszkolnym nr 1  

w Prudniku uczestniczył wiceprzewodniczący Edward Mazur 

11. 19 grudnia 2019r – uczestniczyłam w uroczystej wieczerzy wigilijnej w Środowiskowym Domu 

Samopomocy w Prudniku. 

 


